

Title (en)
Push button.

Title (de)
Drucktaste.

Title (fr)
Bouton-poussoir.

Publication
EP 0178452 A2 19860423 (DE)

Application
EP 85111394 A 19850910

Priority
DE 3433743 A 19840914

Abstract (en)
A push-button with a comparatively long button body 4 has a pivoting clip 22 which ensures that when one end of the button body is operated, the other end is moved with it. In order to suppress the noise produced on striking it, driver parts 12 of a soft-elastic elastomer are produced between the button body 4 and the pivoting clip 22. The driver parts 12 form the end stop when the button body 4 is pressed down. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Drucktaste mit einem vergleichsweise langen Tastenkörper 4 weist einen Schwenkbügel 22 auf, der bei einer Betätigung am einen Tastenkörperende das andere Ende mitnimmt. Um eine Geräuschentwicklung beim Anschlagen zu unterdrücken, sind Mitnehmerteile 12 zwischen dem Tastenkörper 4 und dem Schwenkbügel 22 aus einem weichelastischen Elastomer hergestellt. Die Mitnehmerteile 12 bilden beim Niederdrücken des Tastenkörpers 4 den Endanschlag.

IPC 1-7
H01H 13/14; H01H 3/60

IPC 8 full level
H01H 13/20 (2006.01); **H01H 3/12** (2006.01); **H01H 3/60** (2006.01)

CPC (source: EP)
H01H 3/122 (2013.01); **H01H 3/60** (2013.01); **H01H 2221/062** (2013.01)

Cited by
EP0267541A3; US4902862A; EP0271124A1; FR2606930A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
DE 3433743 A1 19860327; EP 0178452 A2 19860423; JP S61114421 A 19860602

DOCDB simple family (application)
DE 3433743 A 19840914; EP 85111394 A 19850910; JP 20256685 A 19850914